

Wijkpanel Achter de Hoven

VERGADERING: 21 NOVEMBER 2023 / 20:00 UUR / 't KNOOPPUNT

Aanwezig: DJ, GK, RA, TvH, DdB, EL, JK, DF
Afwezig: HV, RM, Wout Minnema
Speciaal aanwezig: Scheidend wijkpanellid PE
Voorzitter: DJ
Notulist: GK

Notulen

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering om 20.03 uur. DJ geeft aan dat het de bedoeling is om 't Knooppunt als hoofdkwartier aan te houden.

2. Vaststellen agenda

De vergaderagenda wordt vastgesteld. Geen nieuwe agendapunten.

3. Mededelingen / ingekomen stukken

Geen nieuwe mededelingen/ingekomen stukken.

4. Stand van zaken m.b.t. overdracht

a. Afscheid PE en EH

PE neemt afscheid. Alles is gedaan, alleen de financiën worden nog overdragen aan penningmeester RA. PE heeft het de afgelopen jaren met plezier gedaan, zegt ze. Ze verheugt zich erop onze vorderingen te volgen en wenst ons veel plezier en succes. Daarnaast houdt ze zich aanbevolen voor leuke activiteiten en is ze bereid eventuele vragen ook in de toekomst te beantwoorden. Ten slotte benadrukt PE dat het in de toekomst belangrijk is om ook wijkbewoners buiten onze bubbel bij het wijkpanelwerk te betrekken.

b. Kennismaking met wethouder Evert Stellingwerf.

Twee weken geleden heeft een delegatie van het wijkpanel kennisgemaakt met wethouder Evert Stellingwerff.

DJ: opvallend genoeg leken ze geen projecten hier op de planning te hebben? TvH: waarschijnlijk was dit vooral bedoeld als 'ophalen wat er leeft'. Beleidsmedewerkers en gebiedswerkers zijn degenen die ons kunnen helpen, wethouder niet. Overlast, verkeersveiligheid en stoepen zijn genoemd, dat nemen ze dan mee.

DJ: wat is nu het vervolg? TvH: opvragen welke zaken op ons lijstje al op de rol staan en die prioriteren. En dan per onderdeel bijv. via gebiedswerker Jet Brinker opvragen welke beleidsmedewerker daaraan gekoppeld is en dan de status ervan uitvragen.

DJ: in het voorjaar komt er een wijkschouw met de wethouder. JK: wij moeten zelf het voortouw nemen, om het de gemeentewerkers het makkelijkst te maken.

We spreken af de lijst van JKte delen via Google Drive en daarmee aan de slag te gaan.

c. Bestuur: KvK, statuten, overdragen rekening

DJ: het nieuwe bestuur is ingeschreven, UBO-register moet nog, statuten zijn nog geldig, alleen nog een huishoudelijk reglement opstellen. RA heeft volgende week afspraak met PE voor de overdracht van de lopende rekening en de spaarrekening.

d. Delen Google Drive

Bestanden van PE worden ingedeeld en daarna wordt de Google Drive door GK met iedereen gedeeld.

5. Verplichtingen richting Gemeente

a. Website

RA is volop bezig, binnenkort staat er een eerste (uitgeklede) versie van achterdehoven.nl online. TvH: site is statisch, dus denk aan social media. DJ: nieuwsbrief? RA: allemaal mogelijk. GK: eerst een plan maken wat er precies op moet en dan uitzetten. RA: Het is leuk als de site vrij snel enigszins te vullen. Overall is ruimte voor. Agenda van 't Knooppunt, nieuwsberichten, etc. TvH: graag groepsfoto wijkpanel met portretjes van de leden. DJ: volgende keer foto's hiervoor maken. GK: ik maak wel een sitemap, ik heb daar ervaring mee.

b. Huishoudelijk reglement

Gaat het bestuur aan werken. Komt ook online (verplicht).

c. Openstellen vergaderingen

We besluiten onze vergaderingen aan te kondigen op onze site en op de socials.

6. Ideeënljst

a. Prioriteren ideeën voor het komende jaar

We hebben een grote lijst met plannen en ideeën. We nemen de lijst door en vullen tussentijds aan. Een idee hoeft niet per sé een plan te worden :)

Rood: actie | **Oranje:** nader onderzoeken | **Geel:** vooralsnog parkeren | **Groen:** loopt

Buurtkrant - over een half jaar weer naar kijken als we op stoom zijn

Promotie van activiteiten - goed om eens met 't Knooppunt te praten wat ze nodig hebben. En als wijkpanel deel te nemen aan activiteiten van 't Knooppunt.

Buurtcamping - lijkt dure en intensieve aangelegenheid, maar wordt info over opgevraagd.

Activiteiten voor kinderen - TvH neemt contact op met Kinderwerk in Leeuwarden (Kwil) en vraagt of ze een activiteit in onze wijk willen organiseren.

IepenAir openluchtbioscoop - Eline van Diggelen zou dat hier willen doen. Plan wordt met enthousiasme door wijkpanel ontvangen. DJ heeft kosten opgevraagd, twee avonden: 8700 euro voor 2 avonden. Dat is duur, maar DJ wil graag samenwerken met Huizum, om

bruggen te slaan en kosten te delen. Mogelijke locaties: kaatsveld of Wetsus. Extra subsidie aanvragen? Kijken we naar.

Computercafé - slaan we even over ivm afwezigheid RM

Buurtfeest - we zijn een beetje jaloers op het enorme wijkfeest van de Vosseparkwijk. HV en EL kunnen een opzet maken voor een plan voor een groter buurtfeest met een springkussen op het Conimexveld e.d. In overleg met Amaryllis ook opzetten.

Vervanging speeltoestellen - DJ heeft contact/afpraak met Sieb over speeltoestellen. Populair (maar 'illegaal') slingertouw op Conimexveld is weggehaald door Gemeente. TvH: het mag allemaal wel wat leuker/speelser, zie bijv. speeltuin in Vosseparkwijk van de Leeuwarder ontwerper Daan Levy <https://www.vosseparkwijk.nl/activiteiten/speeltuin>. En betrek ook de buurtbewoners daarbij. GK: graag speeltoestel op Conimexveld.

Boksen kinderen en volwassenen - parkeren we even. Wel checken of buurtsportcoaches actief zijn.

Kookinitiatieven - DdB en RM duiken hierin en rapporteren. TvH vult aan: IKC De Potmarge organiseert ook iets?

Verkeer en vervoer - DF gaat contact zoeken met de mensen van 'Verkeer', mede over de aanrijdroutes bij de Smedinglocaties.

Hoftuinen - loopt. Wel meer reuring wenselijk. GK: werkdagen van tevoren aankondigen middels posters in de wijk? TvH: jaarplanning maken.

Wijkschouw - komt een Excellijst voor

Bewonersavond - parkeren we nog even

b. Nieuwe ideeën

TvH: prijsvraag mooiste straat bijv. of beste idee van Achter de Hoven?

DJ: is het mogelijk/leuk om iets met de school te organiseren? Stoeptegels verven, vogelkastjes maken. Daar is subsidie voor. (GK: is volgens mij ook al eens gedaan bij elektriciteitskastjes in onze buurt). DF en DJ gaan contact zoeken met de directeur van Comenius.

7. Potmargegebied

Volgende week dinsdag is er een bijeenkomst. Gemeente organiseert, de wethouder zit voor. Wetsus, Van Hall, nog bijna 20 andere partijen zijn uitgenodigd. Hans Faber (projectleider Potmarge, Gemeente Leeuwarden) heeft ons gevraagd een lijstje met wensen aan te leveren. Is er al (heeft JK). Vissteiger en drenkelingenvoorziening zit in de pijplijn.

Drie belangrijkste punten in te brengen namens het wijkpanel:

1. Behoud lommerrijk/beschut karakter Potmarge: geen kap. Dat bebouwing buiten beeld blijft en je je buiten de stad waant, maakt het er zo uniek.
2. Waterspeeltuin kindvriendelijker: nu last van honden, hoog riet en afval (glas).
3. Fiets- en wandelpaden veiliger.

8. Rondvraag

Geen punten voor de rondvraag.

9. Datum volgende vergadering

De volgende vergadering vindt plaats op **11 januari 2024, 20:00, in 't Knooppunt**.

10. Sluiting

Om 21:59 uur sluit de voorzitter de vergadering. Dank allen!

Actielijst

Wie	Wat
Bestuur	Inplannen wijkschouw met wethouder (voorjaar), met prioritering
JK	Lijst met punten voor wijkschouw delen met Grytsje
RA	Archief Pauline (in)delen
Bestuur	Opvragen wat de status is van bep. plannen bij de gemeente (bij Jet)
Bestuur	Opstellen begroting
GK	Voorzet Huishoudelijk Reglement
LvE	Foto's maken voor de website (volgende keer)
DJ	Subsidie-opties uitzoeken voor IepenAir-bios
TvH	Contact opnemen met Kwil - kinderactiviteit in de wijk mogelijk?
LvE, HV, EL, TvH	Idee uitwerken voor een buurtfeest
GK	Opzet sitemap achterdehoven.nl
DJ, EL	Afspraak met Sieb Oenema van de speeltoestellen
DF	Contact met mensen van Verkeer en Vervoer, o.a. over Smedingterrein
DF, DJ	Contact met directeur Comenius over samenwerking/hekken
DJ	Wout vragen welke activiteiten in de pijplijn zitten en wat de stavaza is
GK, DJ	Aansluiten bij 't Knooppunt om samenwerking en behoeften te bespreken

Bestuur	Borrel organiseren in 't Knooppunt
?	Check of buurtsportcoaches actief zijn (en waarom evt. niet)
TvH, EL	Plan Hoftuinen promotie en jaarplanning